

HB-møde den 5. november 2019, kl. 19.00 i Kanalhavnens klubhus

Til Stede: Torben Søndergaard Nielsen, René Nielsen, Erik Hansen, Kim Svare, Søren Svarrer, Jack Pedersen, Jan Christoffersen, Jesper Johansen,

Afbud: Nils Johnsen

1. Godkendelse af dagsorden, *Godkendt*
2. Godkendelse af referat fra HB-møde den 1. oktober 2019, *Godkendt*
3. Besøg af arbejdsgruppen i Næstved Kommune vedr. udflytning af havnen. Drøftelse af sejlklubbens ønsker om udvidelse, samt juridisk sikring af at vi kan forlænge lejekontrakten på Ydernæs med min. 30 år., *TSN havde inviteret arbejdsgruppen fra Næstved Kommune, der er modtaget 2 afbud, resten kom ikke. – Der bliver snakket bordet rundt, om hvordan HB skal arbejde videre med at få en afklaring.*
4. Orientering fra formanden, *TSN har deltaget i et møde med SVEGO – der var fokus på forurening af Karrebæk fjord. Det var et meget "teknisk" og fagfagligt møde, så det gav ikke megen mening for TSN(NSK). TSN mødte Kristian fra Næstved havn, og TSN benyttede lejligheden til at få en snak med Kristian, om udviklingen på Ydernæs. Kristian nævnte en mulighed for, at der kunne udarbejdes et juridisk dokument, som skulle sikre NSK's forsat virke på Ydernæs. TSN foreslår at der indkaldes til et nyt møde, TSN vil fremsende mødeforslag til HB, med henblik på at invitere arbejdsgruppen fra Næstved Kommune, med en dagsorden der skal sikre en afklaring af vores forhold på Ydernæs.*
5. Orientering fra Hovedkassereren, herunder fokus på budget 2020, *EH, har modtaget et brev fra Sydbank, som kræver billedlegitimation på samtlige bestyrelsesmedlemmer. EH præsenterer regnskaberne, for Hovedklubben, Sejlerskolen, samt Kran og Beddingspladsen samt budgetter for samme afdelinger.*
6. Orientering fra afdelinger og udvalg:
 - i. Inderhavnen, *JC – havnen er lukket ned, lidt tidligere end vanligt grundet kloarken under toiletbygningen. Generalforsamling d. 18 november, der er ikke kommet nogle forslag. Der er blevet drøftet uddybning.*
 - ii. Yderhavnen, *JP – ang. uddybning, vil yderhavnen også gerne være med – der afholdes Generalforsamling d. 19 november, der skal skiftes formand samt 2 øvrige medlemmer.*
 - iii. Kanalhavnen, *RN – der holdes Generalforsamling d. 17 november, der er kommet et forslag om anlæg af en legeplads, RN har undersøgt priser på markedet, for at få et beløb på forslaget. Der er også kommet et forslag om en lokal frihavnsordning. Der bliver indkøbt en dykpumpe, som kan bruges hvis en båd tager vand ind.*
 - iv. Jolleafdelingen, *JJ – Der har været afholdt Generalforsamling – det var stille og roligt.*
 - v. Kran- og beddingspladsudvalget, *Rene, Det går stille og roligt. SS spørg til den store motorbåd som er blevet "opgivet", der bliver snakket bordet rundt om situationen – KS mener at en del af problemerne skyldes fodfejl som blev begået på dagen, KS er af den opfattelse at båden godt kan håndteres af vores grejer, og mener at der bør gives en chance mere. KS tilbyder at udføre opgaven, hvis han får lov. TSN tager kontakt til kranfolkene for at snakke om problematikken.*
 - vi. Aktivitetsudvalget, *Nils, Ikke til stede*
 - vii. Sejlerskolen, *Jack, Intet nyt*
 - viii. Kapsejladsudvalget, *Jan, Intet nyt*
 - ix. Svømmeudvalget, *Jesper Intet nyt*
7. Status på igangværende sager:
 - a. Udvidelse af beddingspladsen. Ansvarlig Torben ift. kontakt med NK og NH. Rene ift. det praktiske, *Se pkt. 4*
 - b. Status på sagen om miljørigtig behandling af bundmaling, *JP, "har bolden"*
 - c. Status på evt. ny prispolitik på beddingspladsen. Ved Erik og Jesper, *EH fremviser et eksemplar for mulig ny prispolitik – det gennemgås af HB, med enkelte forslag til ændringer. EH påtaler at der har været et meget stort strømforbrug, og EH opfordrer til at der bør være en konsekvens for ikke at overholde klubbens reglement.*

d. Lukning af Enøbroen i september 2020, TSN har taget kontakt til kommunen, der er indkaldt til høring – TSN mener ikke at hverken NSK eller andre kan ændre på at broen skal være lukket i længere tid. Men TSN vil i sit høringssvar argumentere for at perioden for lukning flyttes til efter uge 42 i 2020.

e. Julegløgg den 1. december 2019 kl. 14.00, RN prøver at få styr på arrangere, og tager kontakt til Svend.

8. Næste HB-møde den 10. december 2019

9. Evt., Intet

Referent: Søren Svarrer